

智齡世代大獎 2026 Smart Ageing Award 2026

參賽資料表格 Application Information Sheet

專業獎項 (機構參與) For Professional Award (Organisational Entries)

貴司可選擇以中文或英文填寫，並於 2026 年 10 月 30 日 前提交。以下資料將用作評審、公眾投票及宣傳展示。

Entries may be completed in Chinese or English and must be submitted by October 30, 2026. The information provided will be used for judging, public voting, and promotional purposes.

機構資料 Organisation Information

機構名稱 Organisation Name	
參賽項目名稱 Name of Entry	

Q1 請描述項目的創新之處。 Please describe the innovative aspects of the project.

(中文不多於 300 字；英文不多於 500 字 Maximum 300 Chinese characters or 500 English words.)

--

Q2 請描述項目帶來的影響及效益。 Please describe how the project will be sustained and further developed.

(中文不多於 300 字；英文不多於 500 字 Maximum 300 Chinese characters or 500 English words.)

--

Q3 請描述項目如何持續推行及發展。 Please describe how the project will be sustained and further developed.

(中文不多於 300 字；英文不多於 500 字 Maximum 300 Chinese characters or 500 English words.)

Q4 請描述項目的執行方式及複製潛力。 Please describe the implementation approach and scalability or replicability potential of the project.

(中文不多於 300 字；英文不多於 500 字 Maximum 300 Chinese characters or 500 English words.)

補充資料 (如適用) Supplementary Information, If Applicable (請提供連結 Please provide the link)

報名資料清單 Application Checklist

☐ 填妥及提交 Google 報名表格 / Application Google Form

Link: <https://forms.gle/KobDRer6ASvehfe5A>

☐ 參賽資料表格 Application Information Sheet (本表格) , 填妥後電郵至 saa2026@goldenage.foundation

☐ 公司標誌 / Company Logo

建議格式 **Recommended Format** : PNG、JPG 或 AI

建議尺寸 **Recommended Size** : 解析度 300 dpi , 檔案大小不超過 maximum file size 10 MB

☐ 項目宣傳圖片 / Project Promotional Images

建議格式 **Recommended Format** : PNG、JPG 或 AI

建議尺寸 **Recommended Size** : 限 1 張正方形圖片 , 1080 × 1080 px , 解析度 300 dpi , 檔案大小不超過 10 MB **Limit**: One square image only, 1080 × 1080 px, 300 dpi, maximum file size 10 MB

☐ 補充資料 (非必填) / Supplementary Materials (**Optional**)

聲明與注意事項 Declarations & Notes

- 所有提交的資料及附件均真實無誤 , 並符合香港法例 , 已取得所需授權 (包括肖像權及知識產權) 。
All submitted information and attachments are true and accurate, comply with Hong Kong laws, and have obtained all necessary permissions (including image rights and intellectual property rights).
- 申請人 / 機構授權黃金時代基金會使用所提交之內容、圖像及影片 , 用於評審、公眾投票、頒獎典禮及宣傳推廣 , 並同意入圍項目素材於基金會網站及社交媒體公開展示。
The Golden Age Foundation is authorized to use submitted content, images, and videos for judging, public voting, the Awards Ceremony, and promotional purposes, with shortlisted materials publicly displayed on the Foundation's website and social media platforms.
- 入圍者須出席 2026 年 12 月 12 日頒獎典禮 , 並選用其中一款入圍方案 (由 HK\$8,000 起) 。所有入圍及得獎結果以大會最終官方公布為準 , 評審團之決定為最終決定。
Shortlisted participants must attend the Awards Ceremony on December 12, 2026, and select one finalist package (starting from HK\$8,000). All shortlisted and winning results are subject to the organizer's final official announcement, and the judging panel's decision shall be final.

確認與簽署 Confirmation & Signature

本人 / 本機構已閱讀並同意上述所有聲明與注意事項 , 並確認所提交之資料符合大會要求。

I / We have read and agreed to all the above declarations and notes, and confirm that the submitted information complies with the requirements of the Organizer.

機構負責人簽署 Signature of Authorized Representative : _____

機構負責人姓名 Name : _____

機構負責人職位 Title : _____

日期 Date : _____